

# Referat – Styremøte 24.6

**Sted:** Teams

**Dato:** Søndag 02.06.2024

**Tid:** 20:00-22:00

**Innkalte:** NNBR Styret og Regionsekretær

## 24.6.1 - Godkjenning av innkalling og deltakere

Møtt: Ingrid Hestvik Dahl, Linn Guttormsen Eira, Fredrik Högstedt, Stig Normann, Marcelius Eilertsen, Marita Austlid, Emma Pedersen.

Ordstyrer: Johannes Hoon Løvås

Referent: Johannes Hoon Løvås

## 24.6.2 – Velkommen og introduksjon til styrearbeid (Informasjonssak)

Styreleder ønsker velkommen og oppdaterer på hva gammelt styre har jobbet med. Nye medlemmer får introdusere seg selv, og vi noterer ned all kontaktinformasjon for oppdatering av hjemmeside og adressebok for regionsekretær.

Alle får muligheten til å uttrykke sine forventninger for kommende sesong.

## 24.6.4 – Langtidsplan og handlingsplan

Vi skal bruke langtidsplanen for å utvikle en handlingsplan. Vi kan bruke Sør-Vest sin langtidsplan og handlingsplan for å utvikle vår egen. Vi har fordelt arbeidsområdene

Dommer – Stig og Dommerkomite

Trener – Fredrik og Trond

Organisasjon og ledelse – Ann Rigmor og Marcelius

Arrangement – Linn og Emma

Aktivitet – Linn og Marita

Anlegg – Johannes og Ingrid

## 24.6.3 – Arbeidsfordeling

Vi ønsker å fordele en del arbeidsoppgaver på styremedlemmene, slik at arbeidet blir konkretiser, og dermed lettere å jobbe med på sikt.

For kommende sesong blir arbeidsfordelingen slik:

Sosiale media - Emma får ansvar for å publisere ut ifra plan. Ann-Rigmor og et styremedlem til

Disp - Linn og Fredrik tar hånd om å godkjenne dispensasjoner med regionsekretær

Økonomi – Ingrid

Dommerkomite - Stig

Trond, Marcelius og Marita har ingen spesifikke oppgaver enda, men må derfor være mer påkoblet på kommende oppgaver.

#### **24.6.4 – Regionsting**

Her må vi purre på det nye kontrollkomite for å få godkjent budsjett og regnskap. Få ut innkalling til ekstraordinært årsmøte.

#### **24.6.5 – Eventuelt**

##### **Dispensasjoner for Havøysund og Tverlandet**

Vi kaller alle lag i U13, U15 og U19 inn til et møte med Havøysund og Tverlandet. Her skal vi få diskutert hvorvidt det er nødvendig å dispensere U19 lag ned til U15.

##### **En representant fra regionsstyret til seksjonsårsmøtet 15. juni.**

Linn Guttormsen Eira stiller som representant og Ann Rigmor er vara.